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Nr. 64 BRIEF VAN DE MINISTER VAN DEFENSIE 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 13 januari 2015 

De vaste commissie voor Defensie heeft mij op 19 december jl. per brief 
gevraagd om een toelichting op mijn opmerking in het interview met 
Elsevier van 20 december jl. over Tomahawk-kruisraketten. 

Mijn opmerking, op een vraag van de journalist, houdt in dat Defensie 
geen concrete voornemens heeft voor de verwerving van dergelijke 
wapensystemen aan boord van LC-fregatten van de Koninklijke marine. 
Mede met het oog op de veranderlijkheid van de internationale veilig-
heidssituatie is er naar mijn oordeel echter evenmin reden de verwerving 
van dergelijke wapensystemen in de toekomst uit te sluiten. 

Mocht Defensie in de toekomst wel voornemens zijn dergelijke wapensys-
temen te verwerven, dan zal de Tweede Kamer daarover vanzelfsprekend 
worden ingelicht overeenkomstig de daarvoor geldende procedures. 

De Minister van Defensie,
J.A. Hennis-Plasschaert
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